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Onderwerp: Schriftelijke vragen ex. art 46 RvO 
 
 
Geacht College, 
 
 
 
 
Op 1 december heeft de VVD-fractie schriftelijk vragen gesteld over aan- en verkoop van de 
grijze silo in het havenkwartier. 
Medio januari hebben wij de beantwoording van onze vragen van u ontvangen. 
 
Wij moeten helaas constateren dat u op de belangrijkste vragen een onvolledig en/of niet 
verhelderend antwoord hebt gegeven. Dit zorgt voor enkele vervolgvragen. 
De belangrijkste redenen voor aanvullende vragen zijn echter contacten die wij hebben 
gehad met betrokkenen in het havenkwartier en met enkele projectontwikkelaars. 
 

1. We hebben gevraagd om een kosten-baten analyse. Hieronder verstaan we zowel 
een monetaire alsmede een maatschappelijke analyse. Denk hierbij aan inzichtelijk 
maken van de aankoopkosten, welke ontwikkelkosten er gemaakt zijn, hoe de 
aangekochte grond en panden, al dan niet in fasen, verkocht zijn en hoe dit in het 
voordeel van de belastingbetaler is.  

2. Ten aanzien van de exploitatie van de zendmasten (GSM 1800, GSM 900, LTE, 
UMTS) wordt aangegeven dat deze ten voordele van de verkoper zijn maar dat dit 
snel zal afnemen als gevolg van het verglazen. Wij begrijpen niet hoe draadloze 
netwerken vervangen worden door verglaasde netwerken? Met de introductie van 4G 
neemt de druk op mobiele netwerken toch alleen maar toe? Hoe worden deze 
gederfde inkomsten verrekend in de kosten-baten analyse? Wat zijn de 
huuropbrengsten in 2014 geweest? 

3. In uw beantwoording geeft u aan dat er een ontheffing flora en faunawet is 
aangevraagd. Navraag bij de Rijksdienst voor Ondernemend Nederland levert op dat 
zij, noch van de gemeente noch van een ontwikkelende partij, een aanvraag hebben 
ontvangen. Kunnen we een kopie krijgen van de aanvraag ontheffing Flora en 
Faunawet en van de bijbehorende beschikking? 

4. De provincie Overijssel heeft een subsidieregeling voor herbestemming van cultureel 
erfgoed (http://www.overijssel.nl/thema%27s/cultuur/cultureel-
erfgoed/restauratie/@178215/herbestemming/) 
Is in de doorberekeningen meegewogen of hiervoor een aanvraag wordt ingediend? 

5. In de grondexploitatie van het havenkwartier (specifiek silogebied) van 13 juni 2012 is 
rekening gehouden met een batig saldo van EUR 795.738,=. In hoeverre is deze 
verkoop financieel beperkend op de toekomstige ontwikkelmogelijkheden van de rest 
van het silogebied.  

6. Welk deel van de grond wordt verkocht, alleen het bebouwde deel of ook een stuk 
grond ernaast? De grond aan de noordzijde van de silo mag bebouwd worden tot 60 
meter hoog (klein stukje) respectievelijk 14 meter hoog (tot en met Bella Machina)? 
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Wanneer er geen grond wordt mee verkocht, hoe denkt de gemeente de 
bouwmogelijkheden tegen de silo aan ten gelde te kunnen maken? 

7. De SIED heeft in 2012 aangegeven voor het sluiskwartier uit te gaan van een 
grondopbrengst van 84000 per appartement 
(http://www.sied.nl/documenten/Sluiskwartier_reactie_SIED_1_feb_2012.pdf) 
Bij 16 appartementen praten we over 1,344 mln incl btw. Hoe verhoudt dit zich tot de 
geprognotiseerde verkoopprijs? 

8. Als de opbrengstpotentie na aftrek van restauratie en instandhoudingskosten zeker 
hoger is dan 2 ton (minimis), was er dan sprake van staatssteun in enige vorm? Is dit 
getoetst? 

9. Voldoet dit plan aan de beginselen van het aanbestedingsrecht en het door de Raad 
vastgestelde aanbestedingsbeleid? 

10. Ontstaat er door het toepassen van een salderingsbenadering en de lage 
verkoopprijs van de grijze silo, een onrealistische winstdruk op andere nog niet 
verkochte deelgebieden zoals Belle Machina?  

11. Zijn binnen het silogebied nog bestemminsplanwijzigingen in voorbereiding om op 
een andere manier de exploitatie rond te krijgen? Zo ja, welke plannen betreft het? 

 
 
 

Namens de VVD-fractie gemeenteraad Deventer, 
 
 
 
 
 
Daaf Ledeboer 
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